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Промени в София: "Филип Кутев" става булевард с 4 ленти и трамвай. Това обяви
кметът на столицата Йорданка Фандъкова

Работим много сериозно по цялостното протежение на бъдещия вътрешен транспортен
ринг на София, за да можем да облекчим трафика в центъра на града. Това обяви
кметът на столицата Йорданка Фандъкова, която провери ремонтните дейности на
бъдещия бул. "Филип Кутев", информира БТА. Вътрешният ринг е стратегически проект
за следващите години, отбеляза Фандъкова и допълни, че сегашната ул. "Филип Кутев"
е участък от него. Тя ще свърже бул. "Тодор Каблешков" със Симеоновско шосе. Работи
се по всички участъци - някъде все още текат отчуждителните процедури, докато на
други места вече се извършва разширяване. По бъдещия булевард "Филип Кутев"
трябва да се движи и трамвай. Това ще е нова линия, която трябва да бъде изградена
по цялото протежение на бул. "Тодор Каблешков", бул. "Филип Кутев" до Симеоновско
шосе. Трамваят ще започне да се изгражда, когато се изградят всички участъци на това
трасе, уточни кметът. От неделя започва изграждането на канализационен колектор за
отводняването на квартал "Кръстова вада" и отводняване на бъдещия пробив по бул.
"Тодор Каблешков", което ще затрудни чувствително движението по ул. "Хенрих Ибсен",
която хората познават повече като ул. "Сребърна". Няма да се спира движението, но ще
е силно затруднено. Стеснението ще се прави на малки участъци от по 70 - 100 метра.
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